

## 生命樹靈糧堂

### Tree of Life, Lord's Harvest Christian Church

成立 Started：1998 年 5 月

地點 Location：Fremont, CA

主任牧師 Senior Pastor：季養正牧師 Rev. James Jih

網址：[www.living-tree.org](http://www.living-tree.org)

#### 簡要介紹 Brief Introduction:

1998年1月季養正牧師帶領一群愛主的弟兄姊妹加入「生命河靈糧堂」的大家庭，並於同年5月開始小組及主日崇拜，「生命樹靈糧堂」正式開始了在北加州灣區Newark及Fremont地區的事工，以敬拜讚美、聖靈更新、小組教會、福音宣教、來服事神和服事周圍的人群。他們的異像是要建造一個榮耀神的教會，也是一個合乎聖經、成熟有力、且以宣教為導向的教會。該堂也是一個注重主的同在、主的生命、及主的寶座的教會。季牧師的心志是像生命樹的一片葉子，能把神的醫治和愛傳承給人，因為神曾醫治了他，使他有健康的生命。該堂有許多不同的事工，而所有的事工都是從不同的層面，來培育上帝的兒女，成為新造的人，滿有耶穌基督長成的身量。該堂也以宣教來與神同工，目前成立了兩間分堂，分別是2002年的「印度禱告之家」，及2008年在Dublin

地區成立的「喜樂谷靈糧堂」。他們以全方位的方式來服事身心靈的需要，並按工場的異象，以牧養的方式來建立長期關係，在同文化事工上積極參與職場事工，在跨文化事工上則參與服事晨曦戒毒所及社區服務。願神繼續祝福他們及他們的事工，使他們成為傳福音和祝福人群的管道，而神的榮耀就透過教會彰顯出來。

In January 1998, Rev. James Jih led a group of brothers and sisters to join the River of Life family, and in May of the same year they began cell group and Sunday Service, from there the Tree of Life, Lord's Harvest Christian Church officially began to serve the people in the Newark and Fremont area of northern California. Through praise and worship, Holy Spirit renewal, cell group church, evangelism & mission, they serve God and the people around them. Their vision is to build a glorious church that is biblical, mature and powerful, and mission-oriented. The church also emphasizes having the presence of the Lord, living the life of the Lord, and worshiping the Lord on the throne. Rev. Jih's vision is to be like a leaf from the tree of life, so that they can bring God's healing and love to the people, because God has healed him, giving him a healthy life. The church has many different ministries, and the purpose is to

cultivate God's children from different levels so that they become new creations who are full of Jesus Christ. The church also works with God through missions, currently the church has two daughter churches, the India Home of Prayer was established in 2002, and the Tri-Valley Bread of Life Christian Church in the Dublin area was established in 2008. They serve the needs of the body and mind in a holistic manner, and build long-term relationships in the way of shepherding according to their vision. They actively participate in workplace ministry like @Cloud, and in cross-cultural ministry they also serve Operation Dawn and Compassion Network. May God continue to bless them and their ministry, making them a channel for evangelism and blessings, and the glory of God will be revealed through the church.

### 代禱事項：

1. 請為生命樹靈糧堂的牧者禱告，祝福他們在牧養上有主的恩典和突破的能力，讓會眾得到真理的澆灌和服事神的熱忱。求神用祂的話語光照會眾，使他們的靈甦醒，面對疫情帶來的困擾和壓力，做智慧的判斷和決定。
2. 求神幫助弟兄姐妹能看清生命的優先次序，調整生活步調；花時間聆聽兒女面對疫情、

死亡的看法和感受，和孩子一起禱告，一起體會祢掌管一切的平安。也和孩子一起為別人禱告，一起去關心他們的需要。

3. 請大家與教會發出合一的呼求，得著施洗約翰的恩膏，在家中，在社區，更在全地，為主耶和華修直大道，為萬民豎立大旗，使全地的兒女的心都轉向父親。
4. 神就是愛，求聖靈幫助我們除去奴僕的心及懼怕的心 - 檢視我們的服事是否出於害怕勉強，而不是出於神的愛。
5. 我們能愛是因為神先愛我 - 求聖靈幫助我們看見愛的源頭是神而不是自己的能力，學習倚靠聖靈的能力，使我們的愛心有根有基，在愛裡不妒嫉，不自誇，不張狂。
6. 為美國認罪、祝福：照着聖靈的感動，在七大領域為美國認罪悔改。求聖靈興起神的百姓站在破口中呼求，使美國從背道中轉回。七大領域：政府（白宮、國會、法院…）、經濟商業、教育、宗教、娛樂、婚姻家庭、特別為教會能發揮光和鹽的作用禱告。
7. 為宣道部舉辦的線上投資講座禱告 - 祝福同工與參加的朋友。禱告福音朋友能透過這個講座與教會建立關係，進而有機會認識神。

## **Prayer Items:**

1. Please pray for the pastors of the Tree of Life, Lord's Harvest Christian Church, bless them to have the grace of the Lord in shepherding and the ability to break through, so the congregation can learn in truth and have the enthusiasm to serve God. Pray that God will use His Words to illuminate the congregation, and renew their spirits, so the brothers and sisters could face the trouble and pressure brought by the COVID-19 pandemic, and make wise judgments and decisions.
2. Pray God to help brothers and sisters know the priorities of life and adjust their pace of life; take time to listen to their children's views and feelings about the epidemic and death, pray with the children to experience the peace of God and know that God is in charge of everything. Also pray that all parents could pray with their children for other's needs, and take care of others together.
3. Please cry out in prayer for church unity and the church receive the anointing of John the Baptist, and prepare straight roads for the Lord at home, in the community, and in the whole earth, so

- the hearts of the people all around the world will turn to the Father God.
4. God is love, ask the Holy Spirit to help us get rid of the heart of slavery and fear- examine whether our serving come from fear and reluctance, rather than from God's love.
  5. We can love because God loves us first-ask the Holy Spirit to help us see that the source of love is God instead of our own power, learn to rely on the power of the Holy Spirit, so that our love rooted deep in faith, and we do not boast, no jealous and no arrogant in love.
  6. Confession and blessings for the United States: Following the inspiration of the Holy Spirit, confess and repent for the United States in seven areas. Pray that the Holy Spirit will raise up the people of God to stand in the breach and cry, so that America will turn back from apostasy. Seven areas: government (the White House, Congress, courts...), economy and commerce, education, religion, entertainment, marriage and family, and especially pray for the church to play the role of light and salt in the communities.
  7. Pray for the online investment seminars organized by the Mission Department, blessing

staff and volunteers who participated. Pray that non-believer friends can build a relationship with the church through the seminars, and have the opportunity to know God and to receive salvation.